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Του: Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας

Προς: Τον κ. Υπουργό Εσωτερικών

ΘΕΜΑ: «Μονάδες Κομποστοποίησης των Φορέων Διαχείρισης Στερεών Αποβλήτων
(Φο.Δ.Σ.Α.)»

Κύριε Υπουργέ,

σύμφωνα με τοπικό δημοσίευμα ηλεκτρονικού τύπου της 2ας Ιουνίου 2020, ξεκινά στις 15
Ιουνίου  η  δοκιμαστική  λειτουργία  της  Μονάδας  Κομποστοποίησης  Άμφισσας  του
«Φο.Δ.Σ.Α.»  Στερεάς  Ελλάδας.  Η  Μονάδα  θα  δέχεται  προδιαλεγμένα  οργανικά
απορρίμματα  από  τους  Δήμους  Δελφών και  Δωρίδος. Είναι  η  πρώτη  Μονάδα,  που  θα
διαχειρίζεται οργανικά απορρίμματα, στο πλαίσιο της ολοκληρωμένης διαχείρισης και της
εκτροπής  των  οργανικών  απορριμμάτων  από  την  ταφή.  Στην  Μονάδα  θα  οδηγούνται
απορρίμματα,  προκειμένου να επεξεργάζονται  και  να  παράγεται  «compost». Ο ΦοΔΣΑ
Στερεάς  Ελλάδας  έχει  σχεδιάσει  την  αναβάθμιση  της  Μονάδας  Κομποστοποίησης  σε
Μονάδα Επεξεργασίας Απορριμμάτων (ΜΕΑ),  προκειμένου να δέχεται το σύνολο όλων
των κάδων.

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτάται ο κ. Υπουργός:

Υπάρχει  σχεδιασμός  να  λειτουργήσουν,  το  επόμενο  χρονικό  διάστημα,  νέες  Μονάδες
Κομποστοποίησης,  στα  πλαίσια  της  ολοκληρωμένης  διαχείρισης  των  οργανικών
απορριμμάτων; Αν ναι, σε ποιες Περιφέρειες της χώρας και στα πλαίσια ποιων Δήμων τα
οργανικά απορρίμματα θα τυγχάνουν σχετικής διαχείρισης;

Ο ερωτών Βουλευτής

Κυριάκος Βελόπουλος
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